
UCHWAŁA Nr XXXV/279/2017
RADY MIEJSKIEJ W WYRZYSKU

z dnia 28 czerwca 2017 r.

w sprawie przeznaczenia  mienia  Gimnazjum  im.  Marii  Skłodowskiej  –  Curie
w Wyrzysku i Gimnazjum im. Jana Pawła II w Osieku nad Notecią

Na podstawie art. 12  ust. 3,  5  i  7  ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach
publicznych (Dz. U. z 2016 r. poz. 1870 z późn. zm.) uchwala się, co następuje:

§ 1. 1. Z dniem 1 września 2017 r. mienie znajdujące się w zarządzie Gimnazjum    im.
Marii Skłodowskiej - Curie w Wyrzysku według stanu na dzień 31 sierpnia 2017 r. przekazuje
się w zarząd Szkole Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku.

2. Z dniem 1 września 2017 r. mienie znajdujące się w zarządzie Gimnazjum im. Jana
Pawła II w Osieku nad Notecią według stanu na dzień 31 sierpnia 2017 r. przekazuje się w
zarząd Szkole Podstawowej im. Stanisława Staszica w Osieku nad Notecią.

§ 2. 1. Z dniem 1 września 2017 r. należności i zobowiązania Gimnazjum im. Marii
Skłodowskiej  -  Curie  w Wyrzysku  według stanu na  dzień  31 sierpnia  2017 r.,  przejmuje
Szkoła Podstawowa im. Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku.

2.  Z  dniem  1  września  2017  r.  należności  i  zobowiązania  Gimnazjum  im.  Jana
Pawła II w Osieku nad Notecią według stanu na dzień 31 sierpnia 2017 r., przejmuje Szkoła
Podstawowa im. Stanisława Staszica w Osieku nad Notecią.

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Wyrzyska.

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

       Przewodniczący Rady

(-) Stefan Rymer 



Uzasadnienie
do uchwały NR XXXV/279/2017 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 28 czerwca 2017 r.
w sprawie przeznaczenia  mienia  Gimnazjum  im.  Marii  Skłodowskiej  –  Curie
w Wyrzysku i Gimnazjum im. Jana Pawła II w Osieku nad Notecią

Rada  Miejska  w  Wyrzysku  w  dniu  24  lutego  2017  r.  podjęła  uchwałę
NR XXXI/249/2017  w sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do
nowego ustroju szkolnego. Na podstawie wymienionego aktu z dniem 1 września 2017 r.
Gimnazjum  im.  Marii  Skłodowskiej  -  Curie  w  Wyrzysku  zostanie  włączone  do  Szkoły
Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku, a Gimnazjum im. Jana Pawła II
w Osieku nad Notecią do Szkoły Podstawowej im. Stanisława Staszica w Osieku nad Notecią.
Tym samym Gimnazja zakończą działalność z dniem 31 sierpnia 2017 r.,  a od 1 września
2017  r.  w  tych  szkołach  podstawowych  będą  prowadzone  klasy  dotychczasowych
Gimnazjów.

W rozumieniu  art.  12  ustawy z  dnia  27  sierpnia  2009 r.  o  finansach publicznych
dokonana  przez  Radę  Miejską  w  Wyrzysku  czynność  włączenia  Gimnazjów  do  Szkół
Podstawowych jest   łączeniem jednostek budżetowych.  Regulacja ta stanowi także,  że do
kompetencji organu stanowiącego należy określenie przeznaczenia mienia znajdującego się
w  zarządzie  likwidowanej  (włączanej)  jednostki  budżetowej.  Organ  ten  może  także
zdecydować o przejęciu należności i zobowiązań likwidowanej jednostki budżetowej przez
nowo utworzoną jednostkę. Zgodnie z przywołanym przepisem Rada Miejska w Wyrzysku
władna jest do uregulowania, że:
-  z  dniem 1  września  2017  r.  mienie  znajdujące  się  w  zarządzie  Gimnazjum im.  Marii
Skłodowskiej  -  Curie  w  Wyrzysku  według  stanu  na  dzień  31  sierpnia  2017  r.  zostanie
przekazane w zarząd Szkole Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku,
- z dniem 1 września 2017 r. mienie znajdujące się  w zarządzie Gimnazjum im. Jana Pawła II
w Osieku nad Notecią  według stanu na dzień  31 sierpnia  2017 r.  zostanie  przekazane w
zarząd Szkole Podstawowej im. Stanisława Staszica w Osieku nad Notecią,
- z dniem 1 września 2017 r. należności i zobowiązania Gimnazjum im. Marii Skłodowskiej -
Curie w Wyrzysku według stanu na dzień 31 sierpnia 2017 r., przejmie Szkoła Podstawowa
im. Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku,
-  z  dniem 1  września  2017  r.  należności  i  zobowiązania  Gimnazjum im.  Jana  Pawła  II
w  Osieku  nad  Notecią  według  stanu  na  dzień  31  sierpnia  2017  r.,  przejmie  Szkoła
Podstawowa im. Stanisława Staszica w Osieku nad Notecią.

W związku z powyższym, podjęcie uchwały o powyższej treści uważa się za zasadne.

      
         Przewodniczący Rady

(-) Stefan Rymer 


